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Rozloučení s prázdninami na našem hřišti. Naše děti, mládež i dospělí si spolu užili nejen večer.
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Odpadové hospodářství obce

Na jaře tohoto roku jsem informoval o tom, jak si vedeme v hospodaření s odpady. Čísla nebyla 
nějak optimistická, proto jsem sliboval, že budeme třídění v obci sledovat pravidelně. Jak možná 
víte, v současnosti se řídíme podle „Zákona o odpadech č. 541/2020 Sb.“ Mimo jiného nás tento 
zákon nutí snižovat každoročně komunální odpad o 10 kg na osobu. V roce 2021 byl limit na osobu 
200 kg komunálního odpadu za rok. V loňském roce byl limit komunálního odpadu na osobu 190 
kg. Letos je tedy limit 180 kg komunálního odpadu na osobu. Takto je plánováno až do roku 2029, 
kdy je dán limit 120 kg komunálního odpadu na osobu a rok.

Uvedeno v kg

Za šest měsíců roku 2023 dosahujeme u komunálního odpadu průměru 116 kg na osobu. Přitom 
by mělo být dosaženo 90 kg. Na osobu tedy převyšujeme za první pololetí o 26 kg. Je skvělé, 
že třídíme a navyšujeme odpad jako je plast, na druhou stranu máme velký nárůst ve směsném 
odpadu. Pro letošní rok je určena pokuta za překročení daného limitu za každou tunu 
směsného odpadu na 500,-Kč. Tuto pokutu hradí obec. Víte, že jsme pro letošní rok poplatky 
za odpady ponechali stejné, jako v loňském roce a to přesto, že nám naše servisní společnost AVE 
výrazně navýšila ceny za služby. Když jsme porovnávali ceny ostatních společností, které se 
zabývají odpady, nedostali jsme výhodnější nabídku. Proto Vás chci tímto všechny požádat o třídění 
odpadů, ale hlavně také o zamyšlení se nad tím, jaký odpad můžeme v domácnostech omezit, 
či zcela odstranit. Věřte, že si rád vyslechnu Vaše případné návrhy na zlepšení.

Děkuji Vám

Výzva:
Hledáme výpomoc na dětské akce! Přijďte se spolu s námi podílet na tvorbě dětských akci v naši obci. 
Do konce roku nás čekají čtyři, kde bychom uvítali vaši pomoc. 28.10. – Slavnostní otevření pergoly s grilem 
na hřišti a dýňování, 23.11. – Světélkování/procházka po vesnici s lampióny,  2.12. – Advent a rozsvícení 
vánočního stromu, 5.12. – Mikulášská nadílka. Velmi oceníme vaše nápady a aktivní přístup, stejně jako 
ochotu se zapojit do realizace aktivit pro děti (vánoční dílny, podzimní tvoření u pergoly) nebo výzdobu 
prostor, kde se akce budou konat. Zájemci se prosím hlaste Marii Novákové Kovářové na telefon 
602 616 465, nejpozději do 20.10. Spolu toho vytvoříme mnohem víc! Zapojte se!

Zpracoval Martin Pelichovský

1. pololetí roku 2022 1. pololetí roku 2023 Rozdíl

Papír 5 046 3 735 - 1 311

Sklo 1 721 1 974 253

Plast 4 735 5 067 332

Bio 16 460 21 220 4 760

Směsný 33 600 36 220 2 620

Celkem 61 562 68 216 6 654
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Informace z obce 
1.9. – Rozloučení s prázdninami se konalo na našem hřišti. Děti, mládež i dospělí si opékali 
buřty u táboráku. Zpívalo se a hrálo na kytaru, stanovalo a ráno byla ke snídani vynikající 
bábovka a proběhla také ranní rozcvička.

2.9. – Posvícení a soutěž o „Nejchutnější guláše 2023“. Soutěže se zúčastnilo deset týmů, 
které hodnotila v hlavní kategorii odborná porota ve složení Tomáš Maličký, Vladimír Hofman, 
starosta Úmyslovic Zdeněk Jeřábek a starosta Senic Václav Novák. Ve druhé kategorii 
hodnotili nejlepší guláše návštěvníci. Návštěvníků, kteří letos hlasovali bylo celkem 161. 
Odborná porota v hlavní kategorii určila za vítěze tým Nataša (Nataša Ielieseienko a Ivan 
Borodach), na druhém místě skončil tým D11 (František Jeník a Jiří Březina) a na třetím místě 
Řezbář (Miloš Němec). V kategorii o „Nejsympatičtější guláš roku 2023“ si návštěvníci zvolili 
tým D11, na druhém místě tým Lišáci (Ladislav Lišický a Radek Krojidlo) a na třetím místě byl 
zvolen tým Nataša. Za zmínku stojí, že se čtyři týmy vzdaly příspěvku 1 000,-Kč za účast 
v soutěži, které obec vyplácela (Vostrý holky – Petra Lengyelová a Jitka Fendrychová, 
Vikingové – Ladislav Kraupner a Petra Koubová, Hážovci – Michal Hažmuka a Kateřina 
Hažmuková, Kluci v hrnci – Luboš Nesládek a Martin Pelichovský). Tyto týmy se vzdaly 
příspěvku ve prospěch akce pro naše děti. Finance v celkové hodnotě 4 000,- Kč byly využity 
na promítání dětského snímku letního kina.

4.9. – Stavební úřad v Poděbradech zkolaudoval naší FTV na střeše OÚ. 
Při posouzení se naše  investice vrátí do pěti let.

8.9. – Letní kino. Za příznivého počasí se uskutečnilo na našem hřišti promítání filmu Kocour 
v botách – poslední přání. Promítání se zúčastnilo mnoho dětí z naší obce i blízkého okolí.  
Chceme poděkovat rodině Malinských za zapůjčení elektrické přípojky.

9.9.-16.9. – Koutečtí Rybáři, z. s. v rámci své brigády vyčistili kanály v obci. Potřebnou 
techniku zapůjčila Poděbradská Blata a také MRJ. Všem velmi děkujeme.

15.9. – Přednáška o historii naší obce. Historik PhDr. Pavel Fojtík nás seznámil s historií 
a dozvěděli jsme se také o naší obci mnoho nového. Ve spolupráci s PhDr. Pavlem Fojtíkem 
budeme nadále pokračovat při vytváření naučné stezky v obci a na polních cestách.

23.9. – Byl svoz nebezpečných odpadů. Měli jste tak možnost zlikvidovat nepotřebné 
elektrospotřebiče, pneumatiky, ředidla, barvy a další.

27.9. – Exkurze do pivovaru Tahoun ve Všejanech. Tu pořádaly společně pro své občany 
obce Úmyslovice a Kouty. Za naši obec se zúčastnilo celkem 28 osob. Všichni účastníci byli 
s prohlídkou a přátelském posezení maximálně spokojeni. V pořádání společných akcí 
s okolními obcemi budeme nadále pokračovat. Na zimu se připravuje ples obcí Kouty, 
Netřebice, Senice a Úmyslovice, který se bude konat u posledně jmenovaných. Na začátku 
léta chceme u nás pořádat opět divadelní představení, které bude tentokrát ve společné režii 
s Úmyslovicemi. Náklady na jinak náročné akce si mezi sebou obce rozdělí, čímž může 
vzniknout pro nás všechny více zajímavých akcí.

14.-15.10. - Montáž pergoly s grilem. Připomínáme a žádáme každého, kdo hodlá přidat ruku 
ke společnému dílu, aby v tyto dny od devíti hodin přišel na hřiště. Občerstvení pro všechny 
pan starosta zajistí.

18.9.-16.10. – Údržba hřbitova. Tomáš Maličký v tento termín ořezává túje, stromy a upravuje 
terén (cestičky).

20. -22.10. – Kontejner na objemný odpad. Bude přistaven na náves kontejner pro likvidaci 
objemného odpadu (nábytek, linolea, koberce, atd.).
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Rozhovor 
s Petrem Munkem 

Ahoj Petře, jak se máš?
Blbě, od rána jsem nejedl. 
Začnu asi tak nějak tradiční otázkou. 
Jak dlouho bydlíš v Koutech a co tě sem 
přivedlo?
Bydlíme zde od roku 1997, kdy jsme koupili 
rozestavěný dům v Pytlovce. Přivedl nás do Kout 
právě ten dům.
OK, a co tě tu udrželo?
Hledal jsem klidné místo k žití a tady jsem ho 
našel. V podstatě nemám souseda vlevo, 
ani vpravo, ani vzadu ani vpředu
Pracoval jsi jako učitel, jsi výborný 
šachista a trénuješ děti. Vlastníš a řídíš 
textilní společnost. Vím, že dobře a rád 
hraješ badminton.  Jezdíš na kole. 
Jsi manžel a otec dvou již dospělých dětí 
a také dědeček. Co tě momentálně 
nejvíce naplňuje, nejvíce baví, 
dává ti smysl?
Guláš  Ne, vážně… Co mě nejvíce naplňuje? 
Stále se snažím najít v nových rolích mého 
života pozitivní prvky a výrazně si tak 
zpříjemnit život. Takže ve všem,
co jsi vyjmenoval je něco, co je prostě fajn.
Letos jsi slavil šedesátku. Bilancuješ?
Nebilancuji. Koukám se stále dopředu. Řídím se 
krédem, „nelituj toho, co jsi udělal a dělej to, co 
si myslíš, že má smysl“.
Cestuješ rád?
Už ne, protože cestuji pořád. Služebně.
A když jsi ještě cestoval rád, které místo 
se ti nejvíce líbilo?
Rád cestuji do hor. Rád lyžuji a v rámci možností 
mých kamarádů, kteří mě jistí jsem vylezl i na 
některé skály.
Jak jsem předeslal, vlastníš textilní firmu. 
Jaké s ní máš plány? Myslím, jestli ji 
chceš v budoucnu předat svým dětem?
Zatím o to není ze strany dětí zájem.
Co vlastně tvoje firma vyrábí?
Naše firma se zabývá výrobou textilních 
dekorací a textilních výrobků pro interiéry. 
Hlavními zákazníky jsou hotely a jiná 
ubytovací zařízení. Vybavujeme třeba hotely 
jako Four Season, Hilton a další. Z bližších hotelů 
spolupracujeme například s hotelem Golfi.
Jak vypadá tvůj pracovní den?
Vstávám nerad, tak jak musím podle situace. 
Pak řeším poštu, nabídky a vše potřebné 
v komunikaci s dodavateli a zákazníky. 
Mou hlavní činností je organizace a realizace 
zakázek jednotlivých zákazníků.

Petře, myslíš si, že je důležité v obci 
organizovat různá setkání? Nebo je to jen 
hloupý přežitek?
Jsme tak malá obec, že se můžeme všichni 
navzájem poznat a tyto akce určitě slouží 
k lepším vztahům ve vesnici. Takže za mě 
důležitá jsou. Mě se ty akce líbí. Je fajn, 
že se tu pořád něco děje.
Co si myslíš, že nám tu v obci hodně 
chybí?
Základní vybavenost. Malý obchod… Zvýšení 
počtu obyvatel v obci by k tomu samozřejmě 
přispěl.
Co ti vyplňuje volný čas?
Rád mám fyzickou aktivitu, a velkou část 
svého volného času využívám na trénink 
šachových talentů ve věku 10 až 15 let.
Když jsme u šachů. Jsi velmistr?
Nejsem velmistr, jsem tzv. KM, což znamená 
kandidát mistra. Nad KM jsou ještě třídy 
mezinárodní mistr a mezinárodní velmistr.
Jak probíhá šachový turnaj?
Pro „normální“ lidi naprosto nepochopitelně. 
Hraje se jedna partie denně, která trvá cca pět 
až šest hodin. Pak jdou hráči analyzovat 
sehranou partii. V pozdních hodinách jdou 
vyčerpaní spát. Ráno zjistí soupeře pro ten daný 
den. Dvě hodiny se připravují na partii. 
Naobědvají se, mají pár hodin čas na relaxaci 
a pak následuje dalších pět hodin partie. Takto 
po devět dní… Kdo si myslí, že si šachista na 
turnaji odpočine, tak jen dodám, že jeho 
energetický výdej je stejný, jako fotbalisty za 
jeden fotbalový zápas.
Jaké jsou tvé šachové úspěchy?
Vzhledem k tomu, že jsem neměl čas jezdit 
po turnajích, tak se mohu pochlubit tím, 
že jsem byl účastník extraligy, první ligy. 
Také se musím pochlubit několika povedenými 
partiemi, kdy se mi povedlo porazit soupeře 
s titulem velmistr či mistr. Několik posledních let 
trénuji mládež, která se účastní pravidelně 
mistrovství ČR, kde je poměrně úspěšná. 
Z toho mám radost.
                                                                         
     
      
  

S Petrem Munkem 

si povídal Martin Pelichovský
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Polní cesty II.
V minulém vydání jsme se věnovali výstavbě polních cest a slíbili jsme, že v tom současném 
vydání budeme informovat o nové zeleni, která v rámci tohoto projektu vznikne. 
          
 
Polní cesta VC1
Kácení poškozených a uschlých stromů a likvidace mladších náletů či keřů bude provedeno včetně 
odstranění kořenů. Plochy po likvidaci zeleně budou terénně upraveny a následně zatravněny. 
Před realizací výsadeb bude provedeno pokosení všech stávajících travních porostů podél cesty 
a stařiny v oplocence. Jedná se o malý rozsah - místa po likvidaci náletové zeleně a dále „zbytková 
místa“ mezi stávající hranicí travnatých pásů a geodeticky vymezenou hranicí parcel vůči 
navazujícím zemědělsky využívaným pozemkům. Pro zatravnění je navržena jetelotravní směs. 
Doporučena např. travní směs „ŽIVA“ - druhově obohacená jetelotravní směs složená z českých 
odrůd vhodných pro použití v krajině dle Standardu Agentury přírody a krajiny „Krajinné trávníky“. 
Pro výsadbu jsou využity pouze domácí druhy dřevin odpovídající místním stanovištním podmínkám 
a místně vhodné odrůdy ovocných stromů. Kategorie výpěstků: listnaté stromy s balem, ovocné 
stromy prostokořenné, listnaté keře kontejnerované. Výsadby stromů jsou navrženy formou 
stromořadí, skupin či solitér v místech, kde stávající výsadba chybí nebo bude nahrazena. 
Vzdálenost stromů min. 3 m od navazujících pozemků, ve výjimečných případech menší (cca 2 m) 
– je odsouhlaseno uživatelem zemědělských pozemků. Oplocenka bude zřízena po obvodu 
remízku u Rybničního náhonu. Drátěná lesní oplocenka výšky 160 cm s kůly impregnovanými 
o průměru min. 8 cm, bude umístěna min. 0,5 m od hranice pozemku, která bude vytyčena před 
realizací. Vstupy do oplocenky budou upřesněny při realizaci.

Seznam dřevin pro výsadbu
Listnaté stromy s balem – celkem 23ks (habr 4ks, dub 7ks, lípa 12ks), 
stromy ovocné prostokořenné – celkem 87ks (jabloň 7ks, hrušeň 11ks, třešeň 13ks, švestka 22ks,
tatarova hrušeň 9ks, aronie 8ks, ořešák vlašský 17ks), keře kontejnerované – celkem 24ks 
(líska obecná 24ks).

Polní cesta VC4
Kácení poškozených a uschlých stromů a likvidace mladších náletů či keřů bude provedeno 
včetně odstranění kořenů a odvozu na skládku. Plochy po likvidaci zeleně budou terénně upraveny 
a následně zatravněny. Součástí rekultivace p.č. 703 a 701 bude likvidace a odvoz odpadu - odhad 
8 t materiálu na skládku stavebního odpadu Šumbor. Následně budou provedeny terénní úpravy 
na celé ploše (0,24 ha). Pro úpravy (zavezení příkopu na p.č. 701) lze využít materiál ze skrývky 
při stavbě cesty. Bude provedeno na orné půdě v pásu 5 m jižně od cesty a na p.č. 701 a 703 
po likvidaci náletu a terénních úpravách. Nejlépe celoplošně v předstihu před výsadbou. 
Pro zatravnění je navržena travní směs se zastoupením cca 50 % lučních bylin a 50 % travin. Osivo 
vytváří přechod mezi květnatou loukou a trávníkem. Osivo se vyznačuje pomalejším růstem během 
prvního roku od výsevu. Pro výsadbu jsou využity pouze domácí druhy dřevin odpovídající místním 
stanovištním podmínkám Kategorie výpěstků: Listnaté stromy s balem a listnaté keře 
kontejnerované. Výsadby stromů jsou navrženy formou stromořadí, solitér jižně od cesty 
a skupinové výsadby v remízech. Vzdálenost výsadby stromů min. 3 m od navazujících pozemků. 
Oplocenka bude zřízena po obvodu remízků (p.č. 701 a 703). Drátěná lesní oplocenka výšky 160 
cm s kůly impregnovanými o průměru min. 8 cm bude umístěna min. 0,5 m od hranice pozemku, 
která bude vytyčena před realizací. Vstupy budou upřesněny při realizaci.

Seznam dřevin pro výsadbu
Listnaté stromy s balem – celkem 77ks (javor 12ks, habr 17ks, třešeň ptačí 17ks, dub letní 5ks, 
dub 3ks, lípa srdčitá 17ks, lípa velkolistá 6ks), stromy jehličnaté – celkem 50ks (borovice blatka 
50ks), keře kontejnerované – celkem 125ks (líska obecná 10ks, svída krvavá 10ks, trnka obecná 
15ks, růže šípková 20ks, kalina obecná 10ks, tavolník 60ks)
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Koutecká kronika – díl osmý 

Rok 1938 - Třetí říše proti nám štvala. K našim 
hranicím přesunula několik divizí svých vojáků 
a chtěla přepadnout naší republiku. Vláda ČSR 
pozvala proto do zbraně několik ročníků 
k řádnému vojenskému cvičení 
a to mobilizací 21. května. V pěti hodinách bylo 
obsazeno naším vojskem pohraničí. Tento 
rázný zásah proti Třetí říši přijalo obyvatelstvo 
s uspokojením. Z naší obce odjelo osm 
záložníků koňskými povozy (které rolníci 
propůjčili zdarma) na dráhu. Místní občané 
se rychle a ochotně ujali výživy rodin 
povolaných vojáků – dělníků. V této době utichly 

malicherné politické třenice všech politických 
stran. Občané podepisovali petiční archy 
„Věrni zůstaneme“ v nichž dávali vládě plnou 
důvěru. Na první výzvu v novinách přikročili naši 
občané ke sbírce „Jubilejní dar na obranu 
státu“. Ve dvou dnech se sebralo v Koutech 
2 704,50-Kč, které byly odeslány Poštovní 
spořitelně.  V této napjaté době se konaly 
obecní volby. Do obecního zastupitelstva 
v Koutech kandidovalo šest politických stran. 
Volby se konaly 29. května 1938.

Biocentra
V rámci pozemkových úprav bude na našich obecních polích realizována výstavba dvou lokálních 
biocenter. Každé o velikosti cca 3 hektarů. Tato biocentra jsou na mapách označena jako LBC U 
Netřebic a LBC Blatnice.

Biocentrum má za cíl zvýšení biodiverzity a tím přispěje ke zvýšení ekologické stability území, ke 
zvýšení retence vody i k posílení estetické a rekreační hodnoty krajiny. Biocentrum je geograficky 
vymezená oblast, která vhodným stavem přírodních podmínek umožňuje existenci přirozených – 
tedy v podstatě původních – živočišných a rostlinných společenstev.

Nově vybudovaná biocentra jsou na mapách označena jako LBC U Netřebic a LBC Blatnice.

 Helena Rybářová, Martin Pelichovský
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Koncem června se konal desátý sokolský slet v jubilejním dvacátém roku trvání naší republiky. 
Do Prahy se sjelo mnoho cvičenců, návštěvníků i zahraničních hostů. V naší obci tělocvičná jednota 
Sokol dávno přestala existovat, takže z Kout nejeli do Prahy žádní cvičenci. Po květnových volbách 
se stala nejsilnější stranou v pohraničí Sudetoněmecká strana s K. Henleinem v čele. Zaměřila se 
na rozbití celistvosti naší republiky. Vláda sice v některých krajích vyhlásila stanné právo, 
ale to nepomohlo. 23. září vyhlásila vláda všeobecnou mobilizaci do 40 roků. Stalo se tak večer 
ve 22:30 rozhlasem. Někteří jsme nastupovali ihned v noci ke svým vojenským útvarům a odtud 
do vojenských prostorů. Já, pisatel této části kroniky jsem učil tehdy v Opolanech. Narukoval jsem 
do Čáslavy a odtud pěšky přes Přelouč do Předměřic u Hradce Králové. Jako velitel kutnohorské 
čety, zaujal jsem se svými kulomety obranné postavení v okolí Předměřic a měli jsme čekat. Dočkali 
jsme hrozných událostí. 30. září vláda přistoupila na mnichovský diktát, jímž jsme podstoupili bez 
boje Německu opevněné pohraničí. Na naši republiku se vrhli také Poláci a Maďaři. 5. října se zřekl 
prezidentského úřadu Dr. Edvard Beneš. Mnoho uprchlíků z pohraničí zaplavilo vnitrozemí. Do Kout 
se přistěhoval uprchlík z pohraničí V. Tuček a zařídil si tu obchod.

Rok 1940 – V tomto roce bydlelo v Koutech 
518 obyvatel ve 120 domech. Je zajímavé 
srovnat počet s rokem 1900, kdy zde žilo v 66 
domech 469 obyvatel. Úmyslovičtí chtěli založit 
poštovnu a zažádali Kouty o to, aby se finančně 
připojili. Zastupitelé toto odmítli s tím, že v Podě-
bradech mají koutečtí občané větší možnosti si 
něco zařídit než v Úmyslovicích. Starosta Václav 
Kadlec (od roku 1924) měl roční plat 1 300,-Kč. 
Protože vzrůstala agenda, žádal o navýšení 
na 2 500,-Kč. Ke konci roku měl roční odměnu 
5 500,-Kč. Koncem května docházelo 
k vydávání nových občanských průkazů. 
V květnu také začal nábor dělnictva na práci 
do Říše. Z Kout takto odešel Rudolf Karásek. 

Nejprve do Rakouska, kde pracoval do roku 
1943 v ocelárnách a skončil ve Varnsdorfu 
v roce 1944. Za prací do Říše také odešel Josef 
Volejník. Úřady zakázaly vyvěšovat vlajky 
a prapory v československých barvách. 
Ani stužky v těchto barvách se nesměly nosit. 
Obchody museli být označeny dvojjazyčně. 
Začal odvod koní. Z naší obce se jelo k odvodu 
do Netřebic. V obecní pokladně byl roční příjem 
115 014,50-Kč a roční výdej 112 277,95-Kč.

 Podle kroniky zpracoval Martin Pelichovský

Výsledky obecních voleb: 
- Komunistická strana Československa – 28 hlasů / 1 mandát
Václav Polák
- Sdružení občanů – 99 hlasů / 5 mandátů
Václav Kadlec, František Šťastný ml., Václav Jeník, František Svoboda, Josef Čermák
- Malozemědělci, domkaři a živnostníci – 29 hlasů / 1 mandát
Bohumil Kysilka
- Sociálně demokratická strana – 34 hlasů / 2 mandáty
Jaroslav Hrádecký, Jaroslav Vurm
- Občanská strana – 53 hlasů / 2 mandáty
Josef Havlina, František Červinka
- Domovina – 23 hlasů / 1 mandát
Josef Slanina

Rok 1939 – Zkáza republiky byla dovršena 
v březnu, kdy nás Německo 15.3. přepadlo, 
zabralo a vytvořilo tzv. Protektorát Čechy 
a Morava. Slovensko se změnilo na Slovenský 
štát. Podkarpatskou Rus obsadilo Maďarsko. 
Po dvaceti letech se v Koutech opět 
objevila německo česká vyhláška, čímž se mělo 
postupně začít s vytlačováním českého jazyka 
a útlakem českých lidí. Začalo to zatýkáním 
komunistů. V dubnu byl zatčen Václav Polák. 
Jeden z prvních komunistů v Koutech byl 
nejprve vyslýchán v Poděbradech a poté po 

dobu jednoho týdne v Praze na Pankráci. 
Podobně byl zatčen, vězněn a vyslýchán další 
koutecký komunista Josef Plachý. Nová 
protektorátní vláda vyhlásila protižidovské 
zákony. Tito lidé museli nosit žlutou hvězdu. 
V Koutech židů nebylo, ale jezdili sem na práci 
– na regulaci Blatnice. Je třeba zmíniti se ještě 
o tom, že v naší republice bylo vyhýbání vozidel 
vlevo. Od 21.3. začalo u nás vyhýbání vpravo 
a předjíždění vozidel vlevo. Končíme tento rok 
tím, že přepadnutím Polska Německem 1. září 
započala se druhá světová válka.
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Vychází vždy k 28. dni v měsíci.
Termín uzávěrky příštího čísla je 25. 10. 2023

Chybí Vám nějaká rubrika? 
Vaše podněty, náměty a připomínky nám sdělte osobně nebo na email starosta@obec-kouty.cz

Koutecké posvícení se i letos velmi vydařilo.


